

Product Name:Mini PC
Model No. MP200
Brand Name:Blackview

Join the Blackview community, a place where you can share and discuss with Blackview user help posted with most up-to-date news.

MP200

<https://www.blackview.hk>

英语

User Manual
Dear users, thank you for using this product. For your safety and benefit, please read the product manual and follow accompanying warning labels. Before using the product.
Disclaimer:
1. Please read this manual to use the product properly, and our company will not be responsible for any problems if you do not comply with the instructions.
2. Users can use their views, attitudes and software product by their own, but we do not assume any responsibility for consequences or damages.
3. If you need technical service, we will do our best to help you. However, please be aware that we cannot do anything if the software or the battery, which are not supplied by us, is damaged.
4. The equipment is supplied with the basic software and the battery, which are not supplied by us, is damaged. We do not assume any responsibility for consequences or damages. If you do not use our product or the battery, please read the manual to avoid any damage to the product. Please read the manual to avoid any damage to the product.
5. The company reserves the right to improve the product. If there is any change or modification, we will not be responsible for the consequences.
6. The company reserves the right to improve the product. If there is any change or modification, we will not be responsible for the consequences.
7. The company reserves the right to improve the product. If there is any change or modification, we will not be responsible for the consequences.
8. The company reserves the right to improve the product. If there is any change or modification, we will not be responsible for the consequences.
9. The company reserves the right to improve the product. If there is any change or modification, we will not be responsible for the consequences.
10. The company reserves the right to improve the product. If there is any change or modification, we will not be responsible for the consequences.

Quick Installation

Packing List
Mini PC x1 HDMI Cable x1
User Manual x1 Base of Mini PC x1
Power adapter x1 Power cord x1

Interfaces and buttons

- 1. Power switch
- 2. Microphone/microphone port
- 3. USB interface
- 4. Type-C interface
- 5. HDMI interface
- 6. LAN interface
- 7. 2.0/1.0 audio interface
- 8. External cable interface
- 9. Power adapter interface
- 10. Base of Mini PC

The following practices may only be operated with power off
Disassembling the upper cover of main unit (as shown in the figure)

1. Unfasten with a screwdriver
2. Take out by pulling the upper cover of main unit

Installation of DDR memory (as shown in the figure)

1. Push the memory bar into the slot and click it into place at an angle of 30°.

Installation of SSD card (as shown in the figure)

1. Plug the SSD card into the support of SSD slot in the motherboard.

Installation of hard disk (as shown in the figure)

1. Disconnect the power cord, both the SATA terminal and the SATA power, remove the terminal and install it into the hard disk interface.

Tip and FAQ

1. Turn off your Mini PC
2. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
3. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
4. When you start up your Mini PC for the first time, you will be guided to configure the Windows operating system.
5. Start up your Mini PC for the first time, please the PC's power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
6. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
7. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
8. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
9. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.
10. Press the power button for 10 seconds, the power button for at least 10 seconds with your Mini PC is turned off.

Precautions

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

Warning

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

Precautions

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

Warning

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

Precautions

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

Warning

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

Precautions

1. Please take safety care when operating operations that may cause damage or loss of data.
2. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
3. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
4. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
5. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
6. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
7. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
8. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
9. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.
10. Please turn off the power and disconnect the power supply if you want to turn off the Mini PC.

俄语

Руководство пользователя
Дорогие пользователи! Спасибо, что выбрали этот продукт. Для вашей безопасности и пользы, пожалуйста, внимательно прочтите руководство пользователя и соблюдайте предупреждающие надписи.
Заявление об ограничении ответственности
1. Пожалуйста, прочтите это руководство, чтобы использовать продукт правильно. Мы не будем нести ответственность за любые проблемы, возникшие из-за неправильного использования продукта.
2. Пользователи могут использовать продукт в соответствии с условиями использования, указанными на упаковке. Мы не будем нести ответственность за любые проблемы, возникшие из-за неправильного использования продукта.
3. Если вы нуждаетесь в технической помощи, мы будем рады помочь вам. Однако, пожалуйста, помните, что мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
4. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
5. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
6. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
7. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
8. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
9. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.
10. Мы не сможем помочь вам, если проблема возникла из-за программного обеспечения или оборудования, которое не было предоставлено нами.

Быстрая установка

Товарная накладная
Мини ПК x1 Кабель HDMI x1
Руководство пользователя x1 Основание для мини ПК x1
Адаптер питания x1 Шнур питания x1

Интерфейсы и кнопки

- 1. Кнопка питания
- 2. Микрофон/порт микрофона
- 3. USB-интерфейс
- 4. Интерфейс Type-C
- 5. Интерфейс USB
- 6. Интерфейс DP
- 7. Интерфейс HDMI
- 8. Интерфейс аудиопорта
- 9. Интерфейс адаптера питания
- 10. Основание для мини ПК

Следующие операции должны проводиться при выключенном питании
Снять верхнюю крышку главного устройства (как показано на рисунке)

1. Используйте отвертку, чтобы открутить винты
2. Поднять и отсоединить верхнюю крышку устройства, чтобы снять

Установка DDR-памяти (как показано на рисунке)

1. Вставить модуль ОЗУ в слот ОЗУ, нажать модуль ОЗУ под углом 30° до щелчка.

Установка карты SSD (как показано на рисунке)

1. Вставить карту SSD в слот SSD на материнской плате.

Установка жесткого диска (как показано на рисунке)

1. Отсоедините кабель питания, оба SATA-терминала и SATA-питание, удалите терминалы и установите их в интерфейс жесткого диска, чтобы подключить.

Советы и часто задаваемые вопросы

1. Выключите мини ПК
2. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
3. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
4. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
5. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
6. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
7. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
8. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
9. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
10. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.

Меры предосторожности

1. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
2. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
3. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
4. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
5. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
6. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
7. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
8. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
9. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
10. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.

Советы и часто задаваемые вопросы

1. Выключите мини ПК
2. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
3. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
4. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
5. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
6. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
7. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
8. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
9. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
10. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.

Меры предосторожности

1. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
2. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
3. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
4. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
5. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
6. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
7. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
8. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
9. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
10. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.

Советы и часто задаваемые вопросы

1. Выключите мини ПК
2. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
3. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
4. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
5. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
6. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
7. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
8. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
9. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.
10. Нажмите кнопку питания на 10 секунд, чтобы выключить мини ПК.

Меры предосторожности

1. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
2. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
3. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
4. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
5. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
6. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
7. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
8. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
9. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.
10. Пожалуйста, соблюдайте меры предосторожности при использовании продукта, чтобы избежать повреждения продукта.